
   Apeldoorn, 28 juli 2022. 

Geachte leden,  

Het bestuur wil u graag informeren over de werkzaamheden van de afgelopen 

tijd en de onderwerpen waarmee het zich bezighoudt. 

Allereerst is daar de verwerking van de aanmelding van de leden. Het is 

verheugend dat in ruime mate gehoor is gegeven aan de oproep om lid te 

worden. Momenteel telt de vereniging 645 leden.  

Zoals geschreven, is dat ruimschoots meer dan het minimum dat noodzakelijk is 

om op het hoorrecht aanspraak te maken dat de wetgever aan representatieve 

verenigingen van pensioengerechtigden wil geven. Voor de goede orde: de 

sociale partners (KNB/Pensioenkamer en de BMN) worden verplicht de VPN te 

horen bij het vaststellen van het transitieplan en gemotiveerd te verantwoorden 

of aan de wensen van de VPN al dan niet is voldaan, voordat dit transitieplan 

wordt voorgelegd aan het pensioenfonds (SPN).  

Het bestuur hoopt dat het ledenaantal nog verder zal groeien zodat de stem van 

de gepensioneerden nog meer gewicht krijgt.  

Het bestuur wil, vooruitlopend op het hoorrecht dat zal worden verleend, graag 

toehoorder met spreekrecht zijn bij de onderhandelingen tussen de sociale 

partners. Een formeel verzoek daartoe is aan de sociale partners gericht. 

Het initiatief om de VPN op te richten, kwam voort uit het besef bij de 

initiatiefnemers dat de toepassing van de zgn. gedempte premieregeling (art. 128 

Pensioenwet) gedurende de jaren 2015 t/m 2020 een negatieve invloed heeft 

gehad op de groei van het vermogen van de SPN.  Dit resulteerde in een 

achterblijven van de groei van de dekkingsgraad. Het negatieve effect komt 

primair voor rekening van de gepensioneerden.  Het gerealiseerde verlies kan de 

SPN niet meer inhalen  

De KNB(Pensioenkamer) heeft ondanks de zichtbaar oplopende grote tekorten 

die deze regeling veroorzaakte, getracht de toepassing van deze regeling te 

verlengen.  



Gelukkig heeft het bestuur van SPN daaraan geen gehoor gegeven.  

 

Het bestuur van de VPN heeft aandacht besteed aan die negatieve gevolgen en 

beraadt zich nu over de vraag of en hoe die negatieve gevolgen verdisconteerd 

kunnen worden bij de invoering van de nieuwe pensioenwetgeving en verder 

nadeel voor de pensioengerechtigden kan worden voorkomen.  

 

Omdat de nieuwe pensioenwetgeving die wordt voorgesteld in het wetsvoorstel 

36.067, (zie: Overheid.nl > Officiële bekendmakingen 

(officielebekendmakingen.nl)  zeer gecompliceerd is en het de bestuursleden en 

de leden van de raad van advies ontbreekt aan voldoende specialistische kennis 

op dat terrein, wordt steun gezocht. 

In de eerste plaats heeft het bestuur daarom besloten aansluiting te zoeken bij de 

Koepel van Gepensioneerden, zie: www.koepelgepensioneerden.nl en zich als 

lid van deze Koepel aangemeld. De daaraan verbonden kosten bedragen € 1.90 

per lid per jaar. 

Deze Koepel heeft een petitie “Pas de pensioenwet aan!” op deze website gezet, 

die al meer dan 50.000 keer is ondertekend. Het bestuur veronderstelt dat ook u 

met deze petitie kunt instemmen en vraagt u deze dan te ondertekenen. Gaat u 

naar die website, dan ziet u dat u met een paar klikken de petitie kunt 

ondertekenen. 

Verder beraadt het bestuur zich nog over het aantrekken van een of meer externe 

adviseurs. De daaraan verbonden kosten zijn een duidelijke hindernis omdat het 

budget van de vereniging momenteel slechts 645 x (€ 15 - € 1,90) = € 8.449,50 

bedraagt en de aan dergelijke adviseurs verbonden kosten niet onderschat mogen 

worden.  

 

Op 14 juli 2022 is namens de VPN bij de vaste Kamercommissie voor SZW een 

verzoek ingediend tot aanpassing van het wetsvoorstel omdat het bestuur van 

mening is dat de verdeling van de vermogens bij de transitie behoort te 

geschieden door de deelgenoten. De werkgevers zijn geen economische mede-

eigenaren van de pensioenvermogens en horen geen medezeggenschap bij die 

verdeling te hebben. Daarbij komt dat voor de pensioengerechtigden, die wel 

economische mede-eigenaren van de pensioenvermogens zijn, in het 

wetsontwerp bij de verdeling geen plaats is ingeruimd, evenmin als voor de 

gewezen deelnemers (de zgn slapers). De nota en de tekst van de 

aanbiedingsbrief treft u in de bijlage bij deze brief. 

 

Natuurlijk heeft ook indexering van de pensioenen de aandacht van het bestuur, 

zeker nu kortgeleden enkele grote pensioenfondsen tot een eerste bescheiden 

indexering hebben besloten. 

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/dossier/36067
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/dossier/36067
http://www.koepelgepensioneerden.nl/


Ook over dit onderwerp heeft het bestuur contact opgenomen met de SPN. Zie 

bijlage. 

 

Tot slot valt nu te melden dat het bestuur in het najaar een eerste 

ledenvergadering wil houden. 

De SPN is van plan in het najaar een dag voor gepensioneerden te organiseren. 

Het bestuur overlegt met de SPN of een combinatie van die twee evenementen 

mogelijk is. In de eerste plaats zal dat een grote opkomst bevorderen en plezierig 

neveneffect zal zijn dat daarmee de kosten beperkt kunnen worden. Dit laatste is 

van belang in verband met het beperkte budget van de vereniging, waarop 

hiervoor al werd gewezen.  

Zodra de organisatie van deze twee evenementen en de datum daarvan vaststaat, 

ontvangt u een uitnodiging met een agenda.  

 

Vragen of opmerkingen over het vorenstaande ziet het bestuur graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet,  

Leo Kok, voorzitter.  
 


